
Geachte leden van de Statencommissie,

Mijn naam is Stefan de Bruijn en ik ben bewoner van IJburg.

Al een paar keer heb ik vanavond gehoord dat IJburg is afgevallen als zoekgebied. Maar dit is onjuist 
en lijkt een succesvolle media truc van de wethouder te zijn geweest.

Het puntje bij het IJmeer is zelfs uitgeroepen tot voorkeursgebied. Het is UNESCO werelderfgoed en 
ligt precies tussen Vuurtoreneiland en Pampus in. Aan 2 zijden ligt er natura2000 gebied. Aan de 
andere kant vogeleiland, aangelegd ter natuurcompensatie van IJburg. Er zwermen dan ook 
regelmatig grote groepen vogels, precies op de locatie van de beoogde windturbines. 

In de toekomst komt Buiteneiland hier naast te liggen. Een eiland voor natuur en recreatie. En daar 
weer naast op 350 meter afstand Strandeiland waar 8000 woningen zijn gepland. 

Kortom, een buitenpost van Amsterdam, op een scherpe grens van stad, natuur en UNESCO 
werelderfgoed. Natuurmonumenten en Natuur en Milieufederatie zijn tegen plaatsing alhier, maar 
de wethouder dendert door.

Maar ook de IJburgbaai, het Diemerpark, en het water bij het Sluishuis zijn nog in beeld.  Welke 
garantie hebben we dat daar geen windturbines komen op 350 meter afstand van woningen? De 
kwalificatie reservegebied heeft geen juridische status en het lijkt erop dat de wethouder ALLE 
zoekgebieden in één pakket wil gaan doordrukken. Daarna zijn we overgeleverd aan commerciële 
partijen en de praktijk leert dat je vanaf vergunningsaanvraag buiten spel staat.

Hou vast aan de 600 meter norm en andere beperkende maatregelen ten aanzien van natuur en 
erfgoed en lever ons niet uit aan deze doorgeslagen wethouder.

Dank voor uw aandacht


